

Title (en)

DEVICE FOR ATTACHING A RAIL TO A CONCRETE OR METAL SUPPORT.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR BEFESTIGUNG VON EISENBAHNSCHIENEN AUF EINEM BETON- ODER METALLTRÄGER.

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION DE RAIL DE CHEMIN DE FER SUR UN SUPPORT EN BETON OU EN METAL.

Publication

EP 0513105 A1 19921119 (FR)

Application

EP 91903328 A 19910129

Priority

- FR 9001086 A 19900130
- FR 9100049 W 19910129

Abstract (en)

[origin: WO9111556A1] A device for attaching a rail to a support (1) comprising a spring blade (5) pivotably mounted on the support by means of a clamping device (6) which passes through the blade (5) via an opening (53) and can move between a transport position in which the rail can also be laid and a working position in which it is supported by the rail, as well as an insulating insert (3) placed between the support (1) and the blade (5). The device is characterized in that it comprises devices for clamping and locking said blade so that it can be pre-mounted on the support without hindering the subsequent laying of the rail and so that it can be pivoted and held against the rail once the rail is in place.

Abstract (fr)

Dispositif de fixation d'un rail sur un support (1) comprenant: une lame ressort (5) montée de manière pivotante sur le support au moyen d'un organe de serrage (6) passant au travers de la lame (5) par une ouverture (53), entre une position de transport permettant également la pose du rail et une position de travail assurant l'appui contre le rail et un intercalaire isolant (3) disposé entre le support (1) et la lame (5), caractérisé en ce que le dispositif comporte des moyens de blocage et des moyens de calage de ladite lame de telle sorte que la lame puisse être prémontée sur le support sans gêner la pose ultérieure du rail puis pivotée et maintenue en appui contre le rail en place.

IPC 1-7

E01B 9/30

IPC 8 full level

E01B 9/44 (2006.01); **E01B 9/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01B 9/30 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9111556A1

Designated contracting state (EPC)

ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

WO 9111556 A1 19910808; CS 21491 A2 19911015; EP 0513105 A1 19921119; EP 0513105 B1 19940622; FR 2657631 A1 19910802; FR 2657631 B1 19970509; IE 910300 A1 19910731; JP H05508202 A 19931118; MA 22052 A1 19911001; OA 09341 A 19920915; PT 96596 A 19920930; TN SN91005 A1 19921025

DOCDB simple family (application)

FR 9100049 W 19910129; CS 21491 A 19910130; EP 91903328 A 19910129; FR 9001086 A 19900130; IE 30091 A 19910129; JP 50376891 A 19910129; MA 22325 A 19910129; OA 59942 A 19910130; PT 9659691 A 19910129; TN SN91005 A 19910130